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Valmistelija Hallintosihteeri Annika Rauma puh. 050 4436 880 

 
Sami Mäkelä jätti 30.10.2023 valtuustossa kaksi valtuustoaloitetta. 
 

• ”Onko kunnan edun kannalta järkevää uutisoida mäen toiminnan 
jatkumista jo viidettä vuotta valituksen tehneiden päänmenoksi. 
Asiasta on oikeuden päätös tulisi kunnioittaa sitä. Paljon puhutaan 
kiusaamisesta tällä esimerkillä näytämme mallia nuorisolle. 
 
Vaadin, etttä asiaan tulee muutos joka koskee kunnan ja kunnan 
kehitysyhtiön tiedotteita kyseisestä asiasta.” 
 

• ”Saamani tiedon mukaan Nikulan ravipäivät vähenevät entisestään. 
Tulevana vuonna niitä on enää neljätoista. Olisi hyvä alkaa kunnan 
ja KPV suunnitelmaan mittavampaa yhteistyötä ravipuolen kanssa. 
Ammuntaa voisi esim. harrastaa sisätiloissa. Miksipä ei kauan 
puhuttu uusi kenttä olisi helpompi toteuttaa hiekkamaaperälle toisin 
kuin nykyiselle savimaalle. Katsomo sosiaalitiloineen olisi jo 
valmiina. Kehittämällä ja yhdistämällä toiminta jo olemassa olevien 
puitteiden ympärlle olisi kunnallistaloudellinen ratkaisu.” 

 
 Aloitteet ovat nähtävinä sähköisessä kokoushallinnassa. 

 
Esittelijä Kunnanjohtaja Minna Nikander 

 
Esitys Kunnanhallitus siirtää Nikulan ravirataa koskevan aloitteen 

sivistyslautakunnan valmisteltavaksi. 
 
Kunnanhallitus toteaa, että kunnalla on voimassaolevat viestintäohjeet 
kunnan omasta tiedottamisesta. 

 
Muutettu esitys Kunnanhallitus antaa Nikulan ravirataa koskevan aloitteen 

sivistyslautakunnan käsiteltäväksi. 
 
 Kunnanhallitus toteaa, että kunnalla on voimassaolevat viestintäohjeet 

kunnan omasta tiedottamisesta. 
 
Päätös Hyväksyttiin. 

__________ 
 


